
Grundejerforeningen Fruervej 

Næstformandens beretning for året 2017/2018: 

Der er ikke sket så meget siden sidst. Vi har skiftet gartner. Flemming i nr 47 har tilbudt at 

passe området for 13.105 Kr.  

Vi har hørt fra Kirkebakken at de har fået tilbud i omegnen af 40.000, så vi betragter 

Flemmings tilbud som attraktivt og det er blevet accepteret af bestyrelsen. 

 

Niels J. Larsen 


